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Formandens afgang

Undskyld Bur – jeg skulle have gået meget før.
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• Hvorfor formanden blev så længe og ikke gik før??

• Der er kommet rigtig mange tilbagemeldinger på arbejdet på Bur 
Fristed såsom –

• Dette er citater, ”hvor er det bare flot”, 

• ”det er fantastisk”, 

• ”hvornår kan vi leje hytterne”, ”hva koster det at leje”,

• ”vi fortæller det vidt og bredt”, er der flere der siger, også borgere fra 
andre byer – ”nu skal vi henvise til Bur i stedet for andre steder længere 
væk”. 

• ”Der er aldrig sket så meget i Bur i de 30 år vi har boet her”. 

• ”Hvor er det dejligt med hundeskoven, den har vi savnet længe”, 

• Alle udsagn og spørgsmål, som viser interessen og opbakningen – dette 
vokser vi af.

• Jeg har haft rigtig mange kontakter med kommunens folk, politikerne, 
embedsmænd, samarbejdspartnere, fonde og mange kontakter med jer 
i Bur – dette vil jeg savne
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• Fra Grøn Pulje 372.666,25

• Til Krudttønden 237.753,75

• Friluftsrådet.   48.000 kr. til shelters

• Jysk energi 12.000 kr. til flag

• Holstebros jubilæumsfond. 7.000 kr til indvielse

• Bredbåndspuljen Iværksættes 2023 1.7 mill

• Nordeafonden 15.000 til værktøj 

• Solcellebatteriet 30.000 til flere solceller

• Jysk energi´s jubilæumsfond til projektor og højttaler 20.000 kr.

• Et toiletmøbel fra Svane køkken

• I 2023 har vi fået bevilget 742.420 kr. ekskl bredbånd 1.7 mill

•

• I 2022 fik vi bevilget: 1.432.911,12 kr.

• I alt  2.175.331,12 kr
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Plantegningen der har 

givet os zonetilladelse 

og byggetilladelse
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En fjer, der blev til mange 
høns????? Og baggrunden 

for formandens afgang

På kommunen - Jeg tager 
projektlederjobbet, det 
har jeg erfaring med –
min kone sørger for 

økonomien

En særskilt kontor til 
Grøn Pulje penge –

hvorfor ikke

1 låge og ikke 2 låger i 
hundehegn - hvorfor

Fjernet Vejen foran 
husene som skal sikre 

brandmyndighederne og 
godkendelserne -

hvorfor

7 m.  I stedet for 15 m. 
mellem shelters og en 

anden placering - hvorfor

Ingen varmepumper i 
B&B husene – hvorfor

Handicaptoilet for lille til 
brus – Hvorfor

Ingen udhæng på 
toiletbygningen –

Hvorfor

Det jager ikke med at få 
varme i husene – det 

passer æ at de er fugtige 
– der er go tid???

Husene kan da sagtens 
bruges, inden der er lavet 
en ibrugtagningstilladelse 
– kan de? – hvem tager 

ansvar



Formandens afgang 
fortsat:

Han vil tage din 
formandspost – nogen 

der har lyst at 
kommentere dette?

De tilbud jeg fik fra en 
elektriker var for dyre 
– var de nu også det???

Når jeg er kommet 
med forslag er der sagt 

NEJ og SÅRN bliver 
det 

Hun skal holdes nede?

Det ska du æ 
bestemme – hvem skal 
bestemme og hvordan 

får man en dialog –
pistol

I klubhuset var der 
ikke limet godt nok –
måtte indkaldes igen –

pjat
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Håndværkerne dækkede ikke gulvet af, hvorfor der kom pletter – det er sikkert nogen du har lavet, da du 
rensede? – var det det – eller?

Vi skal æ ha nøj fra Svanekøkken - ?

Bedt om, at flere blev inddraget i arbejdet omkring opbygning – nej blev  der svaret

Lasse har købt knive til planklipper – der bliver spurgt hvorfor – aftale med NB og Lasse, der holder tingene 
kørene – svaret er det er ikke nødvendig – vores er æ bløwn skiftet – hvorfor sådan en kommentar??

En anden har slået græs på området – hertil bliver der sagt, at nu skal den anden jo æ tage arbejdet fra dem 
der plejer – mit spørgsmål er – må der komme andre derom – hvem skal få lyst at komme derom?

Der er sendt rigtig meget til bestyrelsen – det vedkender jeg mig – bedt om kommentarer til revideret Lokal 
strategi og til Bur 2.0 – kommentaren var – der står letbane??
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• Der er store forandringer i Bur og jeg ville gerne diskutere vores 

vedtægter, så de kan tilpasses vores nye situation – kommentaren fra 

bestyrelsen er, at de er gode nok som de er – er alle enige i dette???

• Spejlet sagde - Idiot i min pande og derfor gået.

• Min oplevelse er, at der ikke er plads til en iværksætter, innovativ, 

visionær person, der kan have helikoptersyn og se muligheder langt 

ind i fremtiden.

• Jeg er faktisk rigtig ked af denne situation og jeg håber, vi sammen 

kan kigge på vedtægterne og få nogle valgt ind, der brænder for 

udvikling

• Er der ikke plads til mig – er det ok – dette er ikke en klagesang –

blot en konstatering på, at det ikke er sjovt at lave frivilligt arbejde

• Skal dette fortsætte????
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